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Zpráva o činnosti za rok 2023 
 

Váţení hosté, delegáti a delegátky dnešní výroční konference klubu. Úvodem Vás 

srdečně vítám a děkuji za podporu naší činnosti v roce 2023.  Naší hlavní oblastí naší činnosti 

byla i v tomto roce podpora a rozvoj mládeţnického sportu. Letošní rok je pro nás jubilejní ve 

více směrech. ŠK Skalica bylo zaloţeno v roce 1929 a 24.7. oslavíme 95. výročí klubu. 

Atletický oddíl byl zaloţen v roce 1964 co je jiţ 60 let od zaloţení oddílu atletiky.   

V oddíle atletiky bylo příjemným překvapením zlepšení celkových výsledku a 

výkonnosti, ale hlavně zvýšený zájem dětí o atletiku. Členská základna je stabilizovaná.  

V pruběhu roku jsme měli 158 členu. Po odchodu starších děvčat na vysoké školy a ukončení 

činnosti se nám přihlásilo více mladších dětí.  Objevil se i zájem o střední a delší běţecké 

tratě. Potěšitelné byli reprezentační starty Davida Válka, Terezy Polákové a Laury Kociánové 

i naší odchovankyně Natálie Válekové startující za Duklu Banská Bystrica. Získali jsme letos 

nejvíce medailí z MSR v mládeţnických kategoriích. Patrícia Oremusová získala stříbro 

v kategorii dorostu v hodu oštěpem,  Michaeli Príkazské ušel o vlásek reprezentační dres ve 

skoku vyskokém po hezkém osobním rekordu 161 cm na MSR staršího ţactva. Příslibem do 

budoucna je 2. místo druţstva nejmladších ţaček v regionální soutěţi a vítězství Sofie 

Hatrmanové a Patrika Volečka v hodu kriketovým míčkem na mistrovství Zs oblasti.   

V tenise jsme měli v průběhu sezony registrovaných 93 členu v STZ.  V regionálních 

soutěţích startovalo 9 druţstev. Nejvíce se dařilo druţstvu mladších ţaček a děvčat do 10 

HTO a starším ţačkám. Výsledky druţstev ovlivnila změna organizace soutěţí.  V druţstvu 

muţů vynikal Marek Šrámek. Na turnajích byli nejaktivnější Julia Holečková v HTO do 8, 

Laura Kapráliková v mladších ţačkách, Martin Jureňa v kategorii starších ţáku (42 v SR).  

V tenise jsme v závěru roku řešili informaci fa Beoncourt o přestupu dětí, které trénuje 

v rámci klubu, do TK 77. Celkově 33 dětí  v přestupovém termínu přestoupilo do TK 77. Na 

základě podmínek, který si stanovila fa Beoncourt skončilo převáţně z ekonomických důvodů 

s tenisem 20 dětí.   

Jsem rád, ţe se nám podařilo otevřít novou  tenisovou školu, udrţet tréninkový proces 

ve zbývajících skupinách a realizovat provoz tenisové haly.  Činnost oddílu se zesouladila 

v oblasti členských příspěvků se stanovami klubu. Je to poučením i do budoucna ţe 

kompromisy v této oblasti jsou neţádoucí a kontraproduktivní. Třeba nastavit přípravu dětí 

tak,, ţe děti nejsou majetkem trenéra, ale je pro ně třeba zabezpečit postupný všestranný  

systém přípravy klubu. 

V Horolezectvu došlo v druhé polovině roku k jednání s vedením ZS Vajanského, kde 

jsme z důvodu úsporných opatření školy řešili vyuţití lezecké stěny. Je třeba zvýšit 

komunikaci mezi  vedením oddílu a vedením klubu. 

Přes avizované zdraţení energií se nám podařilo odprovozovat  tenisové kurty a halu 

v areálu letního městského stadionu. Kurty a lezeckou stěnu na ZS Vajanského.  Udrţujeme 

atletické sektory a koordinujeme provoz atletické dráhy.  Vše pro širokou sportovní veřejnost 

Skalice a okolí, firmy ve Skalici a hlavně mládeţ -  co je prioritou naší činnosti.   

http://www.skskalica.sk/


Výbor ŠK se scházel jedenkrát měsíčně a mezi zasedáními řídilo činnost vedení klubu.  

Ekonomkou klubu byla Ing. Ludmila Krivská. V závěru roku posilnila náš team Mgr. Aneta 

Flajţíková – manaţerka a trenérka v atletice. S kurty pomáhali Miroslav Hepal na stadionu, 

Marek Šrámek na ZŠ Vajanského, co po jeho odchodě z klubu v závěru roku převzala Agáta 

Provazníková. Zodpovědnost za činnost Svazové přípravky mládeţe (PZPM) v atletice při ZŠ 

Vajanského převzal Šimon Molčan.     

V ekonomické oblasti samostatně vyhodnocujeme střediska atletiky, horolezectví, 

tenisu, činnosti klubu ŠK a sportovní zařízení / kurty + hala (viď zpráva o hospodaření).   

Nenahraditelná je pro nás podpora dobrovolníků, jak v atletice při soutěţích tak i 

v tenisu při montáţi a demontáţi haly, vedení soutěţí druţstev a úpravě tenisových dvorců. 

V oblasti finančního zabezpečení činnosti se nám opět podařilo naplnit rozpočet díky 

podpoře za strany města Skalica, společnosti Grafobal a.s. Skalica, daru občanského sdruţení 

KVARTETO, z prostředku firem Schaeffler Skalica spol. s.r.o a Vaillant Group Slovakia 

s.r.o., iniciativou členu příspěvkem ze 2% z daní poukázaných našemu klubu. Dále díky 

členským příspěvkům a sportovní činností.   Sportovní svazy přispívají na činnost aktivních 

sportovců se třemi starty v pravidelných soutěţích pořádaných těmito svazy. 

Letos se nám podařilo vytvořit novou webovou stránku klubu www.skskalica.sk  a 

aktualizovat facebook, instagram, kde najdete informace o naší činnosti v průběhu celého 

roku 2023. 

 

http://www.skskalica.sk/


Ze sportovní činnosti oddílů           

Atletika  

 
Rok 2023 byl pro náš atletický oddíl v oblasti mládeţnického sportu mimořádně 

úspěšný. Zrealizovali jsme postupný systém přípravy v návaznosti na  jednotlivé věkové 

kategorie. Přípravku trénuje p. Ličáková, nejmladší ţactvo p. Zalubilová, mladší ţactvo Aneta 

Flajţíková, starší ţactvo p. Blahová, dorost a juniory trénuje Zdeněk Zalubil. PZPM 

zastřešuje na ZŠ Vajanského Šimon Molčan. Na ZŠ Vajanského trénují děti 1. a 2. ročníků 

Zuzana Kapráliková a Ivana Kováriková. To, ţe se děti o atletiku zajímají, svědčí o jejich 

kvalitní a profesionální práci s dětmi, za co jim na tomto místě děkuji.  

Vzrůstající zájem o atletiku pramení i z podmínek a hezkého prostředí na městském 

letním stadionu.  Prospělo by nám, aby zodpovědní na městě vyslyšeli náš dlouholetý hlas po 

vybudování zázemí pro atletiku a to hlavně šaten a skladových prostor pro rozsáhlé atletické 

nářadí potřebné pro tréninky a pořádání soutěţí.  V současnosti díky podpoře a dobré 

spolupráci s  MFK Skalica vyuţíváme na trénincích prostor pro rozhodčí, ale celkově je to 

hodně malý prostor. Na soutěţích máme k dispozici šatnu děvčat v hosťovské šatně pod 

tribunou a šatnu fotbalových starších ţáku pro chlapce. Na atletické dráze jsme zorganizovali 

3 mládeţnické soutěţe: 

6.5. jsme uspořádali:  2. kolo družstiev ZsAZ ml. žiakov, ml. žiačok a dorastencov, 

dorasteniek, juniorov a junioriek, mužov a žien. Vložené preteky prípraviek. Súťaže sa 

zúčastnilo 442 pretekárov. 

25.6. jsme uspořádali: 3. kolo družstiev ZsAZ st. žiactva a 4.kolo najml. žiactva. 

Zúčastnilo se celkem  461 startujících dětí. 

17.9.2023 jsme uspořádali: 4. kolo družstiev ZsAZ dorastu a 5. kolo družstiev ZsAZ ml. 

žiactva. Vložené preteky prípraviek a miniprípraviek. Pretekkov sa uúčastnilo 470 

pretekárov vo všetkých kategóriách. 

 



   
Byli jsme spoluorganizátory “Jabĺčkového behu“, letos za velké účasti 173  dětí. 

Letos jsme měli rekord v reprezentačních startech a v medailích z MSR v mládeţnických 

kategoriích. SR reprezentovali: David Válek v hodu oštěpem v kategorii U18, Tereza 

Poláková v běhu na 200m a štafetě v kategorii U20  a Laura Kociánová v hodu oštěpem 

v kategorii U16. Patrícia Oremusová získala na mistrovství SR stříbro v hodu oštěpem 

v kategorii dorostu a Michaela Príkazská získala bronz ve skoku do výšky v kategorii starších 

ţaček.    

Co se týká  kategorie dospělých v bězích mimo dráhu v Grafobal teamu jsou 

nejaktivnějšími manţelé Portášikokvi, Andrej Psota, Erika Farkašová, Jozef Chrenka, Jozef 

Jurčík, Zdenko Zalubil, Eduard Králik. Posilou teamu běţců letos přibyla Silvia Javorská. 

Stabilní výkony podával chodec Milan Rízek na mistrovství Evropy v chůzi na 20 km obsadil 

46 místo. 

     
 

        

1. miesto  

Peter Portášik Silvia Javorská - Stuttgart 

Erika Farkašová Jozef Jurčík Anna Portášiková 

1.miesto 



                  
V soutěţi druţstev v mistrovství ZS oblasti se nejvíce dařilo druţstvu nejmladších ţaček, 

které obsadili v soutěţi druţstev 2. místo.  

 

 
 

Měl jsem více dotazu, proč se neuskuteční letos běh Hodonín – Holíč – Skalica. 

V roce2022  jsme uspořádali 30. Ročník mezinárodního silničního běhu Hodonín – Holíč – 

Skalica.  V souvislosti s organizací 30 ročníku běhu navrhla Teza Hodonín ukončit tímto 

ročníkem konání tohoto běhu z důvodu odstoupení města Hodonín od podpory tohoto běhu. 

Město Hodonín navrhlo místo tohoto běhu organizovat mládeţnické soutěţe ve více sportech 

mezi pořádajícími městy. I z mého pohledu, kdy byl určen nevhodný termín běhu, se mi jevila 

další organizace běhu velmi komplikovaná a nereálná. Přesto jsem oslovil vedení města 

Skalica zdá se pořadatelská města dohodnout na další organizaci běhu, volali mi i z města 

Holíč zda budeme organizovat, ale k rozhodnutí o dohodě pořadatelských měst nepřišlo.  

Myslím si, ţe potenciál obnovit tento krásný závod při dohodě pořadatelských měst je reálný.   

Klub má převzaté atletické sektory a chci zde poukázat na více problémů, které 

ovlivňují ţivotnost dráhy a sektorů. Jak jsem jiţ dříve vzpomínal, trvale platí, ţe na trénincích 

se běhá ve vnějších drahách. Samozřejmě nejen pro nás, ale i pro všechny další uţivatele 

dráhy. Schází zde pravidla ze strany SMM o uţívání dráhy. Při vstupu druţstev na fotbalovou 

plochu při zápasech a trénincích, chybí chráněný koridor na dráze. Taktéţ i na pohyb techniky 

na úpravu fotbalové plochy je velmi nevyhovující.  

Váţíme si aktivního přístupu zainteresovaných k ochraně dráhy při rekonstrukci hlavní 

tribuny. Je zde však i lidský faktor a věřím, ţe při rekonstrukci dráhy nepřijde k jejímu 

poškození.     

 

Zdenko   Zalubil Andrej Psota   J. Chrenka L.  Rehuš 



Naši medailisti  z majstrovstiev SR  a reprezentanti 

          
            David Válek 1. miesto oštep dorastenci               Patrícia Oremusová 2. miesto oštep dorastenky 

             
       Laura Kocianová 2. miesto oštep st. žiačky       Michaela Príkazská 3. miesto skok do výšky   

 

                                   
         Tereza Poláková repr.SR beh na200m juniotky                    Milan Rízek ME- 3. m chodza hala  

https://www.instagram.com/
https://www.instagram.com/
https://www.instagram.com/
https://www.instagram.com/


Majstrovstvá západoslovenskej oblasti  atletika  

 
Dorast a mladšie ţiactvo 

 

 
Majstrovstvá ZS oblasti  jednotlivcov mladšie a najmladšie ţiactvo   

 



 
Majstrovstvá ZS oblasti ţiactva  v cezpoľnom behu 

 

Družstvá 

 
Mladšie ţiactvo súťaţ druţstiev 



 
Druţstvo najmladších ţiačok – 2 . miesto 

 

 

 
Druţstvo detskej atletiky postup na slovenské kolo 

, 

 

 



Jednotlivci 

 
 

Hanusová Ella 1. miesto skok do diaľky    Sofia Hartmanová – 1. miesto  kriket 

Patrik Voleček 1. místo kriket Linda  Váleková  2. miesto skok do diaľky 



 
 
 
 
 

Štafeta 4 x 60 m 
Cezpoľný beh                   Druţstvá  3. miesto 

Najmladšie žiactvo 



VÝSLEDKY ZA ROK 2023 
(zosumarizovala Aneta Flajţíková) 

 
Halovú sezónu nám odštartovala Tereza Poláková, ktorá si utvorila na Mládeţníckom 

mítingu osobný rekord v behu na 60m – 8,11s a skončila na peknom 2.mieste 

v medzinárodnej konkurencii. Následne náš úspešný chodec Milan Rízek skončil na MSR 

chôdzi muţov na 3.mieste časom 22:09.72. Najviac medailových umiestnení sme si priviezli 

z majstrovstiev Zs oblasti mladšieho a najmladšieho ţiactva. Za najmladšie ţiačky to boli Ella 

Hanusová 1.miesto skok do diaľky - 414cm, Eliška Šaraboková 2.miesto vrh guľou (2kg) - 

5,65m, za mladšie ţiačky Nella Blahová 2.miesto vrh guľou (2kg) - 9,32m, Sofia Hartmanová 

3.miesto skok do výšky - 130cm. Na halových majstrovstvách Slovenska juniorov sa Terezka 

Poláková zlepšila v behu na 60m na 8,06s a skončila na 7.mieste. Na halových majstrovstvách 

Slovenska staršieho ţiactva Michaela Príkazská skončila na 4.mieste v skoku do výšky 

s osobným rekordom 154cm. 

Hlavná sezóna začala uţ koncom apríla a naši atléti vyuţívali kaţdú súťaţ na 

zlepšenie. V Trnave sa konali majstrovstvá ZsAZ jednotlivcov dospelých, juniorov, dorastu a 

st. ţiactva. Naši atléti si počínali výborne, pekné výkony a osobné rekordy priniesli niektorým 

aj medaile: Dávid Válek - 1.miesto hod oštepom, Tereza Poláková - 1.miesto beh na 200m, 

4.miesto beh na 100m, Laura Kocianová -1.miesto hod oštepom, Patrícia Oremusová - 

2.miesto hod oštepom, Gabriela Vaculková - 6.miesto hod oštepom, Michaela Príkazská - 

2.miesto skok do výšky, 3.miesto beh na 100m prekáţok, Nikola Zaňátová - 1.miesto vrh 

guľou, 2.miesto hod diskom.  

V Humennom sa konali MSR dorastu, kde naši atléti získali dva cenné kovy. David 

Válek 1. miesto hod oštepom 700g - 57,89m PB a Patrícia Oremusová 2. miesto hod oštepom 

500g - 35,44m PB.  

Pokračujeme štvorbojom najmladších ţiačok v ZS oblasti, kde sa dve naše atlétky 

umiestnili v TOP 10. Obe si utvorili osobné rekordy. Ella Hanusová (1436 bodov) po 4 

disciplínach vybojovala striebornú medailu a Sárka Tokošová (1255 bodov), ktorá sa v sobotu 

zúčastnila tenisového turnaja v Topoľčanoch, vybojovala krásne 6. miesto zo 62 štartujúcich.  

Atlétka Terezka Poláková sa v behu na 200m na MSR juniorov kvalifikovala na 

medzištátne stretnutie U20 (CZE-HUN-POL-SVK), ktoré sa konalo v Banskej Bystrici. V 

behu na 200m sa umiestnila na peknom 6.mieste s časom 25,71s. Terezka bola súčasťou aj 

štafety 4x100m, kde dievčatá vybojovali bronz s časom 0:48.68.  

Na medzinárodnom mítingu P-T-S sa v národnom programe predstavila naša Terezka 

Poláková. v rozbehu zvíťazila v novom osobnom rekorde v behu na 400m v čase 59,06s a 

obsadila celkovo 6. miesto zo 16 štartujúcich. Tereza je ďalšou atlétkou klubu, po Gabriele 

Sedlákovej a Sylvii Klátilovej ,ktorá zabehla 400 m pod 60s v novom oddielovom rekorde 

59,06s. Na MSR dospelých sa Terezka v behu na 200m dostala do finále a obsadila pekné 

4.miesto časom 25,81s a len 3 desatiny ju delili od zisku bronzovej medaile. Vo finálovom 

behu na 400m skončila na 6.mieste časom 59,86s.  

Nový školský rok začal úspešne. Pred prvým školským dňom sa najmladšie ţiačky 

zúčastnili posledného kola súťaţe druţstiev. Naše dievčatá vybojovali krásne 2. miesto a 

obhájili minuloročné umiestnenie. Členky druţstva: Ella Hanusová, Sára Tokošová, Eliška 

Šaraboková, Alex Hranaková, Melánia Liščáková, Linda Váleková, Mária Šantavá, Daniela 

Miturová, Izabela Kubíčková, Frída Hertlová, Ema Surová, Melánia Haraksimová.  

Pokračujeme MSR staršieho ţiactva, kde sme mali skromné zastúpenie - Michaela 

Príkazská a Laura Kocianová. Obe dievčatá si počínali výborne a doniesli si dva cenné kovy.  

Prvý deň patril Miške, kedy v skoku do výšky si zlepšila osobné maximum na 161 cm a 

skončila na celkovo 3.mieste. Druhý deň sa darilo Laure, ktorá v hode oštepom obsadila 

krásne 2. miesto výkonom 32,18m a kvalifikovala sa medzištátne stretnutie U16 (CRO-CZE-



HUN-SLO-SVK) v Trnave. Tu si v hode oštepom (500g) utvorila osobný rekord 34,95m a 

skončila na 10. mieste. V Piešťanoch sa konali majstrovstvá ZsAZ oblasti jednotlivcov 

mladšieho a najmladšieho ţiactva. Takmer kaţdý si utvoril nový osobný rekord a získali sme 

6 medailových umiestnení. Patrik Voleček 1.miesto hod kriketovou loptičkou 58,53m,Sofia 

Hartmanová 1.miesto hod kriketovou loptičkou 49,36m, 3. miesto skok do diaľky 447cm, Ella 

Hanusová 1.miesto skok do diaľky z miesta odrazu 426cm, Linda Váleková 2.miesto hod 

kriketovou loptičkou 29,97m, štafeta najmladších ţiačok (Váleková, Liščáková, Šaraboková, 

Hanusová) 38,29s. Ďalšie umiestnenia v TOP 10: Najmladšie ţiactvo: 5.miesto Šimon 

Valenta beh na 600m 2:01.41, 5.miesto Matias Míša beh na 1000m 3:51.55, 5.miesto Eliška 

Šaraboková vrh guľou 6,60m, 6.miesto štafeta 4x60m najmladší ţiaci (Míša, Jurčík, Prošvic, 

Valenta) 41,56s, 7.miesto Alex Hranaková beh na 600m 2:05.50, 8.miesto Melánia Liščáková 

hod kriketovou loptičkou 27,43m. Mladšie ţiactvo: 6.miesto štafeta 4x60m mladšie ţiačky 

(Stríbinská, Mikulová, Tokošová, Hartmanová), 8.miesto Tamara Kocianová hod kriketovou 

loptičkou 35,21m, 9.miesto Vanesa Tokošová beh na 150m 21,91s, 9.miesto Richard Grúber 

skok do diaľky 397cm.  

Celú sezónu sme zakončili na majstrovstvách Západoslovenskej oblasti v cezpoľnom 

behu v Trnovci nad Váhom.  V kategórii najmladšieho ţiactva skončili druţstvá ţiačok aj 

ţiakov na 3. mieste a druţstvo mladších ţiačok skončilo na 8. Mieste. Druţstvo najmladších 

ţiačok: Tokošová Sára, Hanusová Ella, Váleková Linda, Hranaková Alex 3.miesto. Druţstvo 

najmladších ţiakov: Valenta Šimon, Ruţička Damián, Jurčík Matúš 3.miesto. Druţstvo 

mladších ţiačok Tokošová Vanesa, Krasňanská Nella, Hartmanová Sofia 8.miesto 

Najlepšie umiestnenia jednotlivcov: Šimon Valenta 4.miesto 0:04:12, Sára Tokošová 6.miesto 

0:04:27.  
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Tenis 
Jak jsem uvedl v úvodu zprávy, museli jsme čelit v přípravě na sezonu více výzvám. 

První výzvou v přípravě byla avizované navýšení cen energií. Díky přijatým opatřením 

v provozu a mírným počasím se nám podařilo spotřebovat v roce 2023 nejméně plynu za celé 

18. leté období provozu haly.  Oproti předcházejícím rokům jsme upravili některá pravidla 

v starostlivosti o kurty z důvodu sníţení nákladu na provoz. Návaznost hodin, teplota v hale  a 

výběr příspěvku klubu. V závěru roku však přišlo k poruše ventilátoru haly a celkové náklady 

na opravu dosáhly 2832,-€ s DPH. Demontáţ haly si realizujeme svépomocně.    

  Máme více dobrovolníku při instalaci a demontáţi haly, při zabezpečení provozu haly i 

kurtu. Členské a oddílové příspěvky klubu jsou na minimální hranici únosnosti pro činnost 

oddílu. Výbor proto zabezpečuje i další podporu klubu. Za podporu patří poděkování městu 

Skalica, sponzorum, rodičum za příspěvky ze 2% a za činnost  dobrovolníku.  

  Je Vám známo, ţe po všechny předešlé roky bylo a je naší prioritou podporovat za 

přijatelných podmínek sport mládeţe Bohuţel, představy o odměnách trenérů z jejich pohledu 

a našeho pohledu se rozcházejí v jejich výšce i z pohledu toho, jakou práci vykonávají pro 

výkonnostní růst dětí.  

  Měli jsme radost z narůstající členské základny v klubu aktivitou klubu v zabezpečení 

podmínek pro trénování a aktivním přístupem v náboru dětí ze strany p. Šrámka, které měli 

naši absolutní podporu. Śiroká masová základna dala předpoklad tomu, aby se postupně 

překovala i do výkonnosti. Aby se k dobrým hráčum v klubu jako jsou dnes Martin Jureňa a 

Agátka Provazníková přidali i další, kteří se budou tenisu více věnovat.  

  V současné době zastřešuje přípravu v oddíle P. Guzmický, který trénuje dorostence a 

tenisovou školu. P. Zalubil trénuje stálou skupinu 4 dětí v kategorii starších ţáků a ţaček.  
 

             
 

Na nové stránce klubu www.skskalica.sk  jsou přesné informace o tenisových 

trénincích, tréninkových skupinách a podmínkách v klubu. Ceká nás úkol, dávat více 

informací z účasti hráčů na turnajích, informací z tréninkového procesu a oddílových soutěţí 

jednak na tuto stránku a na další sociální sítě. 

Klub vytváří podmínky nejen pro přípravu dětí, ale našimi členy nejsou jen děti a   

kurty a halu vyuţívají občané města Skalica, zaměstnanci firem  a další občané města Skalica. 

http://www.skskalica.sk/


           
 V soutěţi druţstev jsme měli 9 druţstev v rámci západoslovenské oblasti. ZsTZ změnil 

organizaci soutěţí  oproti předcházejícím rokům. Chci zde poděkovat všem kapitánům a 

rodičům, kteří vedli jednotlivé soutěţe. Příkladem mohou být kapitánky druţstev. Renáta 

Danihelová, Sylvia Veselá a Gabriela Studeničová. Taktéţ i bojovnost dětí v nejmladších 

kategoriích. Došlo však i k několika událostem, které ovlivnili výsledky soutěţí zaviněných 

z naší strany, které by se neměli stávat. Soutěţ starších děvčat – p. Šrámek informoval o 

druhém dni soutěţe, p. Veselá marně čekala na další hráčky, starší ţáci – semifinále neodjeli 

na soutěţ – slabá výkonnost a nezájem hráčů, V35+ - přihláška na MSR pak odhláška 

z důvodu zlého hodnocení situace a zájmu hráčů – pokuta - hráči slíbili uhradit – nestalo se 

tak.  

  V začátku přípravy na sezonu  jsme byli postaveni před poţadavek p. Šrámka z 3.12.2022 

kde poţadoval zabezpečit mu roční náhradu 25.000€ za trénování, s tím, ţe děti budou platit 

od nové sezony příspěvky dle stanov klubu do klubu, nikoliv do fa Beoncort jako doposud. 

Podmínkou bylo i to, ţe tenisová škola zůstane pod fa Beoncourt.  Tuto podmínku jsme nebyli 

schopni splnit, natoţ se k ní zavazovat na 2 roky, jak zněl poţadavek. Ve výboru jsme jednali, 

jak budeme postupovat před přípravou na sezonu 2024. 

   Situace se vykrystalizovala sama. Jak jsem uvedl v úvodu, v závěru  roku 2023 více dětí 

přestoupilo do TK 77 spolu s některými hráči druţstva dospělých. Oslovili jsme i děti, o 

kterých jsme měli informaci , ţe skončili s aktivní činností v tenisovém oddíle,  ale odezva 

nepřišla ţádná. Několik jich přešlo v klubu na atletiku.  + 

  Překvapila nás však informace o tom ţe částečný odchod  dětí do TK 77  byl prezentován 

jako sjednocení tenisu ve Skalici. Fa Beoncourt nebyla  představitelem našeho klubu. Vezla a 

rozvíjela se na vlnách našeho klubu.  Uvedené jednání za zády klubu neprospívá vztahu mezi 

TK 77 a našim klubem.  

  Je to však poučením nespoléhat se na jednoho trenéra bez smluvních podmínek a po vzoru 

atletiky je třeba nastavit systém přípravy, který nespoléhá jen na jednoho trenéra. Zabezpečuje 

postupnost a návaznost tréninku v jednotlivých kategoriích a spoléhá se z toho důvodu na více 

trenérů, u kterých je prioritním zájmem i výkonnost dětí nejen jejich ekonomický přínos pro 

trenéra.  Oslovili jsme i děti, o kterých jsme měli informaci , ţe skončili s aktivní činností 

v tenisovém oddíle,  ale odezva nepřišla ţádná. Několik jich přešlo v klubu na atletiku.  

  Náš tenisový oddíl  pokračuje v činnosti. Drţím palce všem členum a tenistum, kteří 

vyuţívají prostory klubu, aby sem  rádi  chodili pro radost z pohybu a ze hry.. Do příjemného 

tenisového a přírodního prostředí, které jsme zde  společně od roku 2000 vybudovali.  

 

 

 

 



 
 
 

Súťaže družstiev 
 

 

1 [B] TK Nová generácia NMnV 

2 [A] TK Senica (A)  

3 [A] TK AS Trenčín 

4 [B] TC Moravský Svätý Ján 

5 [A] TK 77 Skalica (A)  

6 [A] AŠK Skalica 

 

 

 

 

 

III. trieda - A - mladšie žiačky z v p skóre 
 

AŠK Skalica 5 5 0 29:1 10 

TC MERY Academy Holíč 5 3 2 22:8 8 

LTC Leopoldov 5 3 2 11:19 7 

TK AS Trenčín (B)  4 2 2 10:14 6 

Tennis club Veľké Kostoľany 5 1 4 8:22 6 

OZ Slávia Trnava 4 0 4 4:20 4 

 

Mladší žiaci 

Mladšie žiačky 
 



 
 

III. trieda - staršie žiačky z v p skóre B 

1. TK Senica 4 4 0 15:9 8 

2. TK Slávia SPU Nitra (B) 4 3 1 18:6 7 

3. TK Slávia SPU Nitra (C) 4 3 1 16:8 7 

4. AŠK Skalica 4 2 2 9:15 6 

5-6. OZ Slávia Trnava 4 0 4 9:15 4 

5-6. No Worry Galanta 4 0 4 5:19 4 

 

 

1 [A] ŠK Blava 1928 J.Bohunice 

2 [A] TC DRACI Matúškovo (A)  

3 [B] MŠO Štúrovo 

4 [B] TK Spartak Komárno 

5 [A] TK Nová generácia NMnV 

6 [B] TK Slávia SPU Nitra (B)  

7 [B] TK Skalka Nitra 

8 [A] AŠK Skalica 

 

Staršie žiačky 

Starší žiaci 



 
 

1 [A] TK Ratufa Levice 

2 [B] ŠKM Nádeje Trakovice 

3 [B] TK Kúpele Piešťany (C)  

4 [A] TC DRACI Matúškovo (A)  

5 [B] TK Nová generácia NMnV 

6 [B] AŠK Skalica 

 

 

1 [B] ŠK Blava 1928 J.Bohunice (B)  

2 [B] TK Slovan Galanta (A)  

3 [A] Hi-Ten TAC D. Streda 

4 [A] TK Slávia SPU Nitra 

5 [A] AŠK Skalica 

6 [A] TK EES Ţeliezovce 

7 [B] TK Ratufa Levice 

8 [B] TK Zlaté Moravce (A)  

 

Dorastenci 

Muži 



 
 

1 [B] TK Šaľa 

2 [A] AŠK Skalica 

3 [A] TK Kúpele Piešťany 

4 [B] TK TCN Nitra 

5 [A] MŠO Štúrovo 

6 [B] TK Slovan Galanta 

 

 
 

1 [A] AŠK Skalica 

2 [A] TC Moravský Svätý Ján (A)  

3 [B] TC Moravský Svätý Ján (B)  

4 [B] TK 77 Skalica (B)  

5 [A] TK Senica (A)  

6 [A] TK 77 Skalica (A)  

 

 

 

Muži 35 + 

HTO do 10  - zmiešané 



 
 

 

 

Oddielový prebor  jar 2023 hala – deti do 8 

Oddielový prebor jar 2023 hala – st. žiactvo 



Horolezectvo 

V letošním roce s uvolněním opatření proti kovidu a otevřením sportovišť, oddíl 

obnovil svou činnost na ZŠ Vajanského 2.  Instruktoři klubu zde trénují děti ZŠ Vajanského 2. 

O lezeckou stěnu je velký zájem a jsme rádi, ţe tato investice klubu z iniciativy Lubomíra 

Patku je vyuţívána. 

 

Činnost oddílu řídí Ing. Daniel  Hraško . 

 

 

 

 

 

 

  



Cíle pro rok 2024 
 

Opět se neodkloníme od upřednostnění základních pravidel vzájemné úcty, tolerance, 

slušného chování a udrţení dobrých mezilidských vztahů v oddílu před sportovní výkon. 

Přiměřeným a zajímavým tréninkovým procesem zabezpečit radost ze sportování a z pohybu 

u dětí a mládeţe, kde je našim prvořadým cílem upevnit jejich zdraví, fyzickou odolnost a 

toleranci k ostatním sportovcům. Nejlepším umoţnit účast na republikových, případně 

mezinárodních soutěţích, podporovat talenty z nízkopříjmových skupin rodičů dětí.    

Umoţnit dospělým občanům Skalice sportovní vyţití na sportovištích klubu a spolu s městem 

Skalica a sponzoru spolupodílet se na rozvoji sportovišť, které spravujeme. 

 

 V oblasti atletiky je našim hlavním cílem pro rok 2024 zabezpečit 
zajímavý tréninkový proces pro mládeţ na základě výše uvedených principů 

přiměřený trénink. Zůstává cíl zabezpečit pro nejlepší atlety a atletky  individuální 

přípravu, odborný a komplexní tréninkový proces včetně rehabilitace a preventivní 

lékařské starostlivosti.  Zorganizovat ve Skalici po dohodě s MFK Skalica a ZsAZ 

atletické soutěţe druţstev.  Do soutěţí v rámci oblasti přihlásit dorostenky, starší 

ţačky, mladší ţačky a nejmladší ţačky, mladších ţáků a nejmladších ţaků. 

Realizovat nábor nových členů.  Obnovit běţecké soutěţe mimo dráhu. Apelovat 

na městě Skalica a u SMM Skalica s.r.o. ohledně šaten pro atletiku a údrţby 

atletických sektorů.  

  

 V oblasti tenisu je našim tradičním cílem pro rok 2024 zabezpečení provozu 
tenisové haly a tenisových dvorců na stadionu a na ZŠ Vajanského 2.  Zabezpečit 

demontáţ a montáţ haly. V oblasti sportovní činnosti jsou hlavním cílem 

realizovat nábor nových členu a zabezpečit postupný systém přípravy zaloţený na 

více trenérech. Dle dohody se členy přihlásit do soutěţí druţstvo st. ţáku, dorostu 

a muţů, případně dětský Davis cup do 8. Vyuţívat areál na ZŠ Vajanského 

k přípravě dětí ve spolupráci ze ZŠ Vajanského.  Zůstává příprava projektu na 

revitalizaci haly – nová krycí UV fólie.  Aktivovat členy na úpravě sportovišť. 

 

 

 V oblasti horolezectví zůstává pro rok 2024 pokus zabezpečit materiální podmínky 
pro vypracovaný projekt na rozšíření lezecké stěny. Zabezpečit provoz na lezecké 

stěně, včetně potřebných certifikátů. Zastřešit krouţek lezení na ZŠ Vajanského 2 

v rámci klubu. Zúčastnit se dle moţností expedic a soutěţí v rámci SR. 

 

 V rámci ŠK zůstávají cíle trvalé úlohy. Zabezpečit materiální podmínky pro 

činnost ve spolupráci s oddíly. Pokusit se získat hlavního sponzora klubu, případně 

další sponzory. Stabilizovat spolupráci mezi oddíly, zabezpečit průběţné 

informace v mediálním prostoru o činnost klubu a na internetové stránce klubu a 

informovanost členy prostřednictvím této stránky www.skskalica.sk Zabezpečit 

soulad činnosti klubu v souladu se zákonem a příslušných zákonných norem, které 

se týkají činnosti občanských sdruţení a hospodaření klubu.  Realizovat rozdělení 

konkrétních činností v rámci výboru klubu a oddílů. Dořešit archivaci dokumentů 

klubu.  

 

http://www.skskalica.sk/

